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§ 17 

Snötippning i Vinterviken 
Svar på skrivelse från Trafik- och renhållningsnämnden 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd lägger anmälan till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmäldes Trafik- och renhållningens svar på skrivelse från 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd om snötippning i 

Vinterviken. Dnr 289-2013-3.2 

 

Särskilt uttalande 
Eva Fagerhem m.fl. (S), Carita Stenbacka Tenezakis (V) med stöd av 

Jessica Jormtun m.fl. (MP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

”2013-10-25 skickade en enig stadsdelsnämnd för andra gången en 

skrivelse till Trafik- och renhållningsnämnden med begäran om att 

Vinterviken fredas från snötippning från och med vintern 2013/2014 

samt att möjligheter skapas för att ersätta Vinterviken med den tomma 

ytan i Västberga som snötipp. 

I Trafik- och renhållningsnämndens svar från 2013-12-19,som också 

är ett svar på en skrivelse från Malte Sigemalm (S) där han föreslår ett 

införande av ett maximalt antal transporter av snö till Vinterviken, ges 

inga konkreta löften i frågan. Trafikkontoret säger i svaret att en 

utredning pågår och att en strategi kommer att tas fram. Det är dock 

oklart när.  

Man kan konstatera att Stockholm idag saknar en långsiktig strategi 

för att ta om hand de stora snömassor som normalt uppstår vintertid. 

Detta trots de problem som snöupplag skapar för boende och 

parkbesökare.  

Varianter av snösmältningsanläggningar finns och används i både 

Helsingfors och Oslo. En anläggning skulle vara ett välkommet 

tillskott när det gäller stadens hantering av snömassor. Speciellt nu när 

staden växer och möjliga lägen för tippning av snö successivt 

försvinner för byggnation av nya bostäder. Trafiknämndens svar visar 

att man inte tar detta problem på tillräckligt stort allvar vilket vi bara 

kan beklaga.” 

_________________ 

 


